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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 29 mai 2024, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 Ora  10:09 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data, ora 10:09, pe 29 mai 2024, 

prin Dispoziția Primarului Municipiului nr. 912/23.05.2024, suplimentată conform Dispoziției 

Primarului nr. 915/24.05.2024 și conform Dispoziției Primarului nr. 916/27.05.2024. Consilierii 

locali au fost anunțați telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 10:09, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 29 mai 2024, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind 

prezenți 18.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Marius-

Nicolae Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, domnul Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului 

Pașcani, doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă 

Claudiu-Mihai - administrator public,  doamna Pădurariu Aurelia - Director Medical al Spitalului 

Municipal de Urgență Pașcani  funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, 

presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următoarele procese verbale al ședințelor consiliului local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 16.04.2024: 

Pentru: 18  

Împotrivă: 

Abțineri:  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul domnului 

președinte de ședință,  Nemțanu Alexandru. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului nr. 

912/23.04.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința ordinară 

în data de 29.05.2024, ora 10:00, suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 

915/23.05.2024 și conform Dispoziției Primarului nr. 916/27.05.2024. Precizează că aceasta a 

fost comunicată către toți consilierii locali. 

 Doamna Pădurariu Aurelia, Director Medical al Spitalului Municipal de Urgență 

Pașcani, solicită ca proiectele de hotărâre nr. 5 și nr. 18 să fie discutate primele pe ordinea de 

zi. 

          Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi, cu 

modificările solicitate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

 

1.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
al Municipiului Pașcani nr. 34/29.02.2024 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 
ale Spitalului Municipal de Urgență Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  
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            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Pădurariu 

Aurelia, Director Medical al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani. Dumneaei precizează că 

în statul de funcții al Spitalului Municipal Pașcani s-au efectuat următoarele modificări: au fost 

transformate 32 de posturi vacante în posturi ocupate, ca urmare a ocupării acestora prin 

conscurs. În concret, s-au ocupat: un post de medic, 15 posturi de asistenți medicali, 3 posturi 

de infirmiere, 9 posturi de  îngrijitoare, 2 posturi de spălătorease, un post de brancardier, un 

post de muncitor necalificat pe meseria de fochist. Totodată, dumneaei specifică că  s-au 

transformat două posturi de medici rezidenți din ultimul an, în posturi de medici specialiști, ca 

urmare a promovării examenului de specialist, de către titularii acestor posturi, în specialitatea 

urologie și laborator. Acestor modificări li se adaugă: transformarea a două posturi de medici 

specialiști, în medici primari, ca urmare a promovării examenului de primariat al acestor posturi, 

; transformarea unui post de medic specialist în specialitatea de medicină de urgență,  în post 

de rezidență în ultimul an, în aceeași specialitate, deoarece a fost scos la concurs și nu s-a 

prezentat nimeni, fapt care impune reluarea procedurii scoaterii acestuia la concurs; respectiv 

transformarea unui post de medic primar în specialitatea ATI, în post de medic specialist din 

aceeași specialitate, modificare cauzată tot de neprezentarea niciunui canditat la concurs, 

aspect care impune reluarea procedurii de scoatere la conscurs a postului menționat. Doamna 

director menționează că unitatea medicală a solicitat de la Minister avizarea a 84 de posturi, din 

care au fost aprobate 32, iar cele rămase sunt în derulare.  Dumneaei menționează că prin 

modificarea statului de funcții, unitatea medicală se încadrează în bugetul de venituri și cheltuieli 

aprobat pentru anul 2024, respectiv că numărul de posturi normat nu s-a modificat, acesta 

totalizând 791 de posturi. De asemenea, dumneaei subliniază că din cele 791 de posturi 

normate sunt ocupate un număr de 582 de posturi, fiind vacante 209 posturi.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   
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18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 2  de pe ordinea zi: 

 

         2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico - economice 

P.Th. și D.E. - Proiect Tehnic și Detalii de Execuție și a indicatorilor tehnico - economici 

pentru obiectivul de investiții: „Desființare corp centrală existentă C5, construire și 

echipare corp centrală termică pentru sediul Spitalului Municipal de Urgență Pașcani”, 

strada Grădiniței nr. 5, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru -Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că nu înțelege de ce prețul este 

ridicat, având în vedere că este vorba despre o clădire care din punct de vedere al importanței 

se încadrează în categoria trei.  Domnul consiler local îi solicită doamnei director a Spitalului 

Municipal de Urgență lămuriri suplimentare. 

Doamna Pădurariu Aurelia, Director Medical al Spitalului Municipal de Urgență 

Pașcani. Răspunde că prețul centralei termice este de aproximativ 4 milioane de lei. Dumneaei 

precizează că centrala a fost evaluată, iar în urma acestor evaluări s-a constatat că aceasta 

este foarte veche. Tototdată, doamna director specifică faptul că această centrală este vitală în 

anotimpul rece, deoarece este important ca secțiile de paliație, de nou-născuți, de ginecologie, 

de urgențe să fie încălzite. Doamna Pădurariu Aurelia menționează că această centrală a fost 

inițial avizată temporar, ulterior inspecțiilor efectuate, unității medicale i s-a impus, prin planul 

de conformare, să facă această centrală termică. Dumneaei precizează că suma este mare, 

deoarece se actualizează la prețul de curs și se va modifica în funcție de licitație. Doamna 

director al Spitalului Municipal de Urgență Pașcani specifică faptul că această centrală este 

vitală, neexistența ei va conduce la lipsa avizului de funcționare. Dumneaei precizează că 

perioada implementării acestui proiect este de doi ani și cuprinde mai multe componente. 

Totodată, dumneaei menționează că Spitalul Municipal este al întregii comunității. Pe lângă 

acest aspect, doamna director evidențiază faptul că de vineri până luni au fost 669 de prezentări 

în compartimentul de primiri urgențe. Doamna director precizează că neprezenarea candidaților 

la concursuri pentru ocuparea posturilor ar trebui să fie un aspect îngrijorător.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă se va face o nouă centrală 

termică, iar actuala centarlă va rămâne în funcțiune până la fianalizarea construcției celei noi.  

Doamna Pădurariu Aurelia, Director Medical al Spitalului Municipal de Urgență 

Pașcani, răspunde că da, va fi o construcție nouă, care va avea cazane noi.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă cât este perioada de finanțare.  

Domnul Bodoașcă Claudiu-Mihai, Administrator Public, răspunde că anul acesta se 

va aloca suma de un milion de lei, anul următor încă un milion de lei, iar restul de două milioane 

de lei provin de la unitatea medicală.  
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Domnul Dediu Mihai, consilier local, îi solicită doamnei director să le tranmită agenților 

de la poarta unității medicale că aceasta este o instituție aflată în slujba cetățeanului, nu o 

instituție privată.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că discursul doamnei 

director este foarte frumos, deoarece  înlocuirea centralei termice este cu adevărat o necesitate. 

Domnul consilier local menționează că în anul 2024, astfel de centrale au o dimensiune mai 

mică, prin comparație cu cele vechi, fapt care îl determină să întrebe de ce este necesară 

suprafața de 21 de mp, care din perspectiva dumnealui este mare, respectiv de ce nu se 

realizează pe fundația fostei centrale.  

Doamna Pădurariu Aurelia, Director Medical al Spitalului Municipal de Urgență 

Pașcani, răspunde că există un proiect de investiție și nu are cum să realizeze pe fosta fundație 

a centralei. Dumneaei reliefează că s-au purtat discuții care priveau amplasarea unei centrale 

termice pe fiecare etaj, dar s-a ajuns la concluzia că aceste amplasări nu sunt fezabile. Doamna 

director menționează că unitatea medicală  a  luat în calcul reabilitarea vechei centrale, dar în 

urma controalelor de la instituțiile autorizate să le efectueze s-a ajuns la singură concluzie, și 

anume necesitatea edificării unei noi centrale.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că din punct de vedere 

al oportunității există claritate că este nevoie de o centrală nouă, iar din punct de vedere al 

costurilor, această centrală este evaluată de către ingineri specialiști. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani opiniază că dacă se reușește să se facă economie la licitație va fi 

binevenită. Dumnealui reliefează că din discuțiile purtate cu unitatea medicală a înțeles că 

aceștia au economii, bani puși deoparte pentru această centrală, iar dacă aceștia afirmă că 

noua centrală este importantă și indispensabilă, trebuie crezuți pe cuvânt și susținuți în 

demersul construirii ei.  

          Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   
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18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

      Se trece la  punctul nr. 3  de pe ordinea zi: 

 

   3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea bugetului local de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că acest cont de execuție este realizat în 

procent de 72%, deoarece nu s-au realizat veniturile din sursele atrase din fonduri europene. 

Domnul consilier local menționează că din fondurile europene pentru proiectele aflate în 

derulare s-au atras în anul 2023, doar 69%, astfel din 39.000.000 de lei, atrăgându-se doar 

27.000.000 de lei. Totodată, domnul consilier local menționează că la PNRR s-a atras un 

procent de 0,88%, din cele 28.000.000 de lei prognozate în buget, atrăgându-se doar 230.000 

de lei. Dumnealui precizează că pe cheltuieli se observă faptul că din fonduri externe s-au atras 

doar 61%,  din PNRR 1,38%, iar din fonduri proprii au fost prognozate 14.000.000 lei și s-au 

realizat doar 6.000.000 lei, deci în procent de 43%, sumă din care peste 2.000.000 de lei din 

cele au fost pe dotări.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui opiniază că bugetul Municipiului 

Pașcani reflectă faptul că există stabilitate, că există bani în cont și un execedent financiar, care 

a ajutat unitatea administrativ-teritorială, în fiecare an, să își onoreze plățile către cei cu care a 

încheiat contracte, lipsa acestui excedent atrăgând probabilitatea blocării anumitor șcantiere. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează faptul că proiectele prin fonduri eurropene 

sunt aproape de încheiere, mai puțin  Palatul Cantacuzino Pașcanu unde există o problemă cu 

echipa de  proiectare și echipa de construcții. Referitor la PNRR-uri dumnealui specifică faptul 

că sunt proiecte proaspete, există contacte de finanțare semnate, majoritatea  dintre acestea 

fiind la partea de documentație, fapt care împiedică efectuarea unor cheltuieli mari, deoarece 

cheltuielile mari se fac atunci când se edifică, partea de documentație nu presupune cheltuieli 

mari. Dumnealui opiniază că cetățenii trebuie să cunoască că Primăria Municipiului Pașcani 

este o instituție care are stabilitate și predictibilitate din punct de vedere financiar.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui oferă ca exemplu unitatea administrativ-teritorială Podul Iloaei, 

care în prezent finalizează cel de-al patrulea bloc de anvelopat, care arată foarte bine, și care 

este  făcut prin PNRR, pentru a evidenția faptul că la Primăria Municipiului Pașcani toate se fac 

cu întârziere, aspect dovedit prin atragerea doar a 1% din acest PNRR. 

Domnul Pintilie Marius-Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, îi oferă ca exemplu 

domnului consilier local, Dediu Mihai, achiziționarea autobuzelor electrice prin PNRR, al căror 

cost este de 18.000.000 lei, aspect care reprezintă o reușită.  Totodată, dumnealui menționează 
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că din punct de vedere practic nu puteau fi făcute în același timp toate cele 13 proiecte, care 

sunt prin PNRR.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că din punct de vedere logic există 

proiecte, dar în concret nu există nimic.  

           Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

Împotrivă: 8 ( 8 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

10. PERȚU LILIANA  
 

 X 

11. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

        Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 4  de pe ordinea zi: 

 

    4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 
centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 
proprii pe anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

          Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

         Proiectul a fost aprobat. 

  Se trece la  punctul nr. 5  de pe ordinea zi: 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea bugetului local de 

venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

          Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. Nefiind  

discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

   Proiectul a fost aprobat.    

  Se trece la  punctul nr. 6  de pe ordinea zi: 

 

6.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea acordării sprijinului financiar 
unităților de cult aparținând cultelor religioase recunoscute în România, din bugetul 
local al Municipiului Pașcani pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

          Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că se bucură de faptul că s-a pus pe 

ordinea de zi proiectul care are ca obiect aprobarea acestor sume de bani în timp util. Dumnealui 

menționezează că suma de 30.000 lei, acordată Parohiei Sfântul Gheorghe este una 

astronomică, în condițiile în care va fi folosită pentru edificarea unui gard. În acest context, 

domnul consilier local precizează că pe mandatul fostului primar, către Parohia Sfântul 

Gheorghe a fost alocată suma de 308.600 lei, dar acum s-au alocat 30.000 de lei pentru doi ani 

de zile, cunoscând foarte bine că această sumă este pentru construirea gardului. Dumnealui 

menționează că și-ar dori ca măcar pentru anul următor să se găsească o soluție pentru 

reabilitarea gardului bisericii de la scările mici.  

 Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că nu se poate aloca 

în fiecare an suma de 300.000 de lei. Totodată, doamna consilier local menționează că dacă a 

fost alocată o dată această sumă, înseamnă că s-au făcut deja lucrările necesare.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, specifică faptul că măcar se face alocarea în timp 

util, în luna mai, nu ca în alți ani, când alocarea se făcea după luna iulie, iar parohiile nu aveau 

suficient timp să se pregătească pentru iarnă.  Dumnealui precizează că introducerea acestui 

proiect pe ordinea zi arată electoral, ținând cont că anul trecut a fost introdus în luna august.  

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, reliefează că s-au oferit explicații 

despre acest aspect. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că anul trecut 

acest proiect a fost pus pe ordinea de zi în luna august, deoarece atunci au fost gata toate 

proiectele pe care le-au propus parohiile din Municipiul Pașcani.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că se bucură de faptul 

că anul acesta există o sumă mai mare cu 100.000 de lei, față de anii trecuți. Totodată, 

dumnealui specifică faptul că majoritatea bisericilor din oraș își doresc să îmbunătățească ceva 

din parohii. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că administrația locală a împărțit 

banii cum a putut, suma fiind insuficientă pentru a acoperi toate cheltuielile parohiilor. 

Dumnealui menționează că pentru Parohia Sfântul Gheorghe devizul a fost de 34.590 lei, deci 

nu se puteau acorda ma mulți bani decât erau pe deviz. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

evidențiază faptul că a avut o discuție cu preotul paroh de la această biserică și l-a rugat să 

verifice dacă devizul este bun, dacă este nevoie de o sumă mai mare etc, dar în urma dicuțiilor, 

suma a rămas aceeași. În același timp, dumnealui precizează că anul viitor consiliul local va 

putea face din nou împărțirea sumelor pentru acordarea sprijinului financiar parohiilor din oraș, 

astfel încât acestea să își reabiliteze ceea ce își doresc. În același context, dumnealui 

menționează că pentru biserica de la Poliție sunt 50.000 de lei propuși în acest an, deoarece 

preotul paroh de la această biserică dorește reabilitarea scărilor de la intrare și reabilitarea curții.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte  

discuții. Nefiind alte discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

         Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 7  de pe ordinea zi: 

 

7.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind  privind aprobarea documentației de atribuire 

pentru delegarea gestiunii activității de eliminare prin depozitare a deșeurilor reziduale, 

a deșeurilor stradale, a deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice, a 

reziduurilor rezultate de la instalațiile de tratare a deșeurilor municipale, precum și a 

deșeurilor care nu pot fi valorificate provenite din activități de reamenajare și reabilitare 

interioară și/sau exterioară a locuințelor la Depozitul de deșeuri nepericuloase Țuțora 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

  Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 



11 
*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

        Proiectul a fost aprobat.   

  Se trece la  punctul nr. 8 de pe ordinea zi: 

 

 8. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind modificarea și completarea Contractului de 
delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare nr. 48/2009 
- consolidat 2021, prin Actul Adițional nr. 6 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

            Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la  punctul nr. 9 de pe ordinea zi: 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea dreptului de uz și servitute către S.C. 

DELGAZ GRID S.A. a terenurilor, în suprafață totală de 421 mp, proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, situate pe str. Fântânele, număr cadastral 61877, str. Fundac 

Fântânele, numă cadastral 65182, str. 22 decembrie, număr cadastral 66260, str. Gării, 

număr cadastral 65267, pe perioada executării lucrărilor pentru obiectivul de investiții 

„Modernizare LEA 0,4 kv aferentă PT9 Pașcani, Municipiul Pașcani, județul Iași” și 

acordarea dreptului de uz către S.C. DELGAZ GRID S.A.  pentru terenurile proprietate 

publică a Municipiului Pașcani, în suprafață totală de 160 mp, situate pe str. Fântânele, 

str. Fundac Fântânele, str. 22 Decembrie, str. Gării, pentru toată perioada funcționării 

normale a capacității PT9 Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

       Proiectul a fost aprobat.      

Se trece la  punctul nr. 10 de pe ordinea zi: 

 

10.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acordarea dreptului de uz și servitute către 

S.C. DELGAZ GRID S.A.  a terenurilor, în suprafață totală de 1048 mp, proprietate publică 

a Municipiului Pașcani, situate pe str. Dragoș Vodă, număr de inventar nr. 52, str. Agachi, 

numărul de inventar 22, str. Amurgului, număr cadastral 65264, str. Fântânele, număr 

cadastral 61877, str. 1 decembrie 1918, număr cadastral 65404, pe perioada executării 

lucrărilor pentru obiectivul de investiții „Modernizarea LEA 0,4 kv aferentă PT53 Pașcani, 

Municipiul Pașcani, județul Iași” și acordarea dreptului de uz către S.C DELGAZ GRID 

S.A.  pentru terenurile, proprietate publică a Municipiului Pașcani, în suprafață totală de 

232 mp, situate pe strada Dragoș Vodă, str. Agachi, str. Amurgului, str. Fântânele și str. 

1 Decembrie 1918 pentru toată perioada funcționării normale a capacității PT 53 Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   
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*Sedința ordinară din 29 mai 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

           Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 11 de pe ordinea zi: 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de uz și 

servitute către S.C DELGAZ GRID S.A.  pentru lotul de teren proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, situtat pe strada Amurgului, județul Iași, parte din numă cadastral 

65264, în suprafață de 9 mp (13 ml*0,4m + 9,5ml*0,4m), valoare de inventar 260,23 lei, în 

vederea executării lucrărilor pentru investiția „Extindere conductă distribuție gaze 

naturale, branșamente și post de reglare măsurare în loc. Pașcani, str. Amurgului, nr. 28, 

jud. Iași” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

         Proiectul a fost aprobat. 

   Se trece la  punctul nr. 12 de pe ordinea zi: 
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12.  PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea prelungirii contractului de 

concesiune nr. 115 din 01.08.2009, concesionar doctor Iacomi Marina, doctor titular al 

Cabinetului Medical Individual Medicină de Familie - Iacomi G. Marina 

     Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18  

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

           Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 13 de pe ordinea zi: 

 

13.  PROIECT DE HOTĂRÂRE   privind aprobarea achiziționării serviciilor de 

consultanță, asistență și reprezentare juridică a Unității Administrativ Teritoriale 

Municipiului  Pașcani în dosarul nr. 344/45/2024 având ca obiect obligația de a face, 

revizuire - recurs, în care Municipiul Pașcani, Primarul Municipiului Pașcani și Serviciul 

Taxe și Impozite Locale din cadrul Municipiului Pașcani au calitatea de intimați 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că a ridicat această problemă și în comisia juridică. 

Domnul consilier local menționează că nu înțelege de ce pentru aceste procese care aparent 

nu sunt complicate, nu sunt făcute recursurile sau revizuirile de către consilierii juridici din 

compartimentul de specialitate al primăriei, deoarece se cheltuie sume foarte mari cu cabinetele 

de avocatură.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui întreabă de ce nu se respectă OUG 26, dacă 

acțiunea a fost grea de redactat, restul acțiunilor de ce nu sunt date compartimentului de 

specialitate.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani.  Dumnealui precizează că i-a fost solicitat, de 

către consilierul juridic, sprijinul prin intermediul consiliul local, pentru achiziționarea acestor 

servicii de consultanță juridică, iar sumele care se cheltuie nu sunt unele mari, fiind vorba de  

câteva mii de lei pentru fiecare proces, neexistând vreun proces care să depășească valorile 

respective. Dumnealui menționează că așa cum reiese din raportul redactat de compartimentul 

de specialitate, membrii acestuia sunt copleșiți de muncă, având sute de dosare, iar muncii 

celor doi juriști li se adaugă și partea juridică contractuală cu furnizorii pe care unitatea 

administrativ-teritorială îi are, respectiv partea cu achizițIile publice, aceștia fiind prinși în tot 

felul de proiecte europene, deoarce fac parte din echipele de implementare. Domnul Primar al 

Municipiulu Pașcani reliefează că știe cât de mult muncesc cei doi juriști ai unității administrativ-

teritoriale și îi înțelege. 

Domnul Vlad Marius, conslier juridic în cadrul Compartimentului Juridic și Contecios, 

precizează că se respectă ordonanța de urgență invocată de domnul consilier local, deoarece  

există o excepție, prevăzută la alin. 2, lit. b. Dumnealui menționează că dosarul care face 

obiectul proiectului de hotărâre este o continuare a unui dosar, pe care unitatea administrativ- 

teritorială l-a avut în instanță și l-a câștigat. Domnul consilier juridic dă citire excepției 

menționate. Dumnealui precizează că avocatul cunoaște dosarul, de aceea dumnealui ar 

reprezenta cu brio unitatea administrativ-teritorială. Domnul consilier juridic reliefează că 

numărul dosarelor și complexitatea acestora sunt aspecte menționate deja în raportul realizat 

de compartimentul de specialitate.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că domnul consilier juridic 

încearcă să forțeze această excepție pentru a putea solicita achiziționa aceste servicii juridice.  

Domnul Vlad Marius, consilier juridic în cadrul CompatimentuluI Juridic și Contecios, 

specifică faptul că nu încearcă să forțeze, deoarece organigrama prevede patru posturi pentru 

compartimentul juridic, dar sunt ocupate numai două.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă ce împiedică această instituție 

să facă angajări.  

Doamna Constantinescu Petronica, consilier local, precizează că sunt blocate posturile.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, afirmă că mai sunt juriști în unitatea 

administrativ-teritorială, dar ocupă alte posturi.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, specifică faptul că posturile sunt blocate în prezent, 

dar problema aceasta persistă de ani de zile.  

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, afirmă că prevederea ordonanței de 

urgență este clară. Dumnealui precizează că  domnii juriști vin întotdeauna în fața consiliului 

local pentru a  cere sprijin avocațial, în situația în care dumnealor nu fac nicio acțiune. 

Dumnealui menționează că înțelege complexitatea primei acțiuni, dar nu și pe a următoarelor.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Laura 

Pașcu, cetățean al MunicipiuluI Pașcani. Dumneaei precizează că  în anul 2022 a fost supus 

aprobării consiliului local un alt proiect de hotărâre, care a devenit hotărârea nr. 190 prin care 

s-au aprobat serviciile de asistență juridică în șase dosare. Doamna Laura Pașcu menționează 

că în proiectul de hotărâre menționat, la art. 2, exista următoarea prevedere: „Cheltuielile 

necesare în vederea aducerii la îndeplinire a prezentei hotărâri vor fi în limita sumei de 70.000 

lei și vor fi suportate de la venitul bugetului local de venituri și cheltuieli al unității administrativ-

teritoriale al MunicipiuluI Pașcani”. Dumneaei precizează că ar fi fost bine să existe aceste 

prevederi și în aceste două proiecte de hotărâri, mai ales ținând cont de faptul că domnul Primar 

al Municipiului Pașcani a afirmat că nu sunt niște costuri atât de mari. Doamna Laura Pașcu 

reliefează că  legat de fondul procesului și de ceea ce a generat în spațiul public toată această 

tevadură, pe site-ul primăriei, la secțiunea hotărârilor vechi, publicate din 1992-1997, când nu 

exista această transparență. Dumneaei precizează că a venit în ședințele consiliului local de 

mai multe ori, încercând să atragă atenția asupra faptului că este imperios necesar să se facă 

un inventar corect, actualizat al unității administrativ teritoriale. Totodată, dumneaei dă citire 

continutului textual al Hotărârii nr. 39/1997, pentru a ilustra faptul că personalul executiv nu a 

dus la îndeplinire precizările legislativului de la momentul respectiv. În acest sens, doamna 

Laura Pașcu reliefează că „Se aprobă preluarea terenului în suprafață de 509.596mp din 

patrimoniul privat al statului și administrarea consiliului Municipiului Pașcani de la S.C. LEGUME 

S.A. cu sediul în Pașcani, strada Avram Iancu, nr. 30 Pașcani”. Dumneaei precizează că de aici 

reiese faptul că acesta era proprietatea statului și a fost preluat în administrarea consiliului local 

Pașcani. În același context, dumneaei dă citire: articolului 2 al aceleași hotărâri „Terenul va fi 

preluat pe bază de protocol încheiat între S.C. LEGUME S.A. și Consiliul Local al Municipiului 

Pașcani însoțit de schiță de amplasare a terenului și vecinătăților de identificare”, respectiv 

articolului 3 „Se aprobă întocmirea studiului de fezabilitate de către ISA Iași, care va descoperi 

prin documentație  prețul minim al redevenței. Se aprobă concesionarea terenului către S.C. 

LEGUME S.A. Pașcani pe o durată de 20 de ani, având ca obiect de activitate exploatația 

agricolă. Ducerea la îndeplinire a prezentei hotărâri se încredințează Serviciului de Urbanism, 

Amenajarea Teritoriului și Biroului Financiar, Contabilitate din cadrul Consiliului Local”. 

Dumneaei precizează că există o sumă de bani de recuperat și este oportun ca unitatatea 

administrativ-teritorială să lupte pentru ei. Totodată, dumneaei precizează că situația juridică a 

terenului este incertă, deoarece lucrurile nu s-au făcut la timp, chiar dacă exista carte funciară 

și atunci. Doamna Laura Pașcu menționează că nu înțelege de ce nu se dorește nici acum 

clarificarea situației juridice.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că nu înțelege de ce aspectele menționate de 

doamna Laura Pașcu nu au fost aduse în discuție de către departamentul juridic, respectiv în 

ce calitate vorbește dumneaei.  

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului, răspunde că doamna Pașcu 

Laura participă la ședința ordinară în calitate de cetățean.  
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui  precizează că dorește să le reamintească cetățenilor 

Municipiului Pașcani că în anul 1994 a fost emisă o hotărâre judecătorească, prin care un 

judecător sau un complet de judecată recunoaște că S.A este proprietar.  Domnul consilier local 

menționează că dacă tot ce se întâmplă în prezent poate anula o hotărâre judecătorească, 

înseamnă că  este nevoie ca toți consilierii locali să plece acasă.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că obiectul proiectului 

de pe ordinea de zi este despre recuperarea de sume. Dumnealui opiniază că  cele 51 de ha 

sunt proprietatea consiliului din Pașcani, deoarece sunt pe Hotărârea de Guvern, pe cartea 

albă. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că a anunțat public faptul că s-a 

intabulat în mod greșit pe S.C. LEGUME S.A. respectiva suprafață de teren. Dumnealui 

specifică că a făcut plângere  la DNA. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că 

într-adevăr există o hotărâre a judecătorească de constituire a patrimoniului pentru S.C. 

LEGUME S.A., pentru 53 ha, deoarece atâtea existau atunci, dar în urma procesul  de 

privatizare, în proprietatea acestora au rămas doar 1,4 ha, restul de 50,9 sunt în proprietatea 

primăriei municipiului, de aceea trebuie să se lupte pentru acest teren, care ar face mult sens 

dacă ar fi în folosința municipiului, pentru a  se amenaja un parc industrial care să ofere câteva 

locuri de muncă în plus.   

Se vorbește concomitent.  

Domnul Ursu-Dumitru Leonard, consilier local, precizează că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani discută despre al doilea parc industrial, dar nu există nici măcar primul.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că  a explicat 

doar care este situația juridică a suprafeței de teren, respectiv ce și-ar dori să fie amplasat acolo 

pe viitor.  Dumnealui menționează că nu înțelege de ce domnul consilier local este ofensat. 

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, reliefează că Primarul Municipiului 

Pașcani a lansat niște lucruri început de mandat, dar nu a realizat nimic.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

Împotrivă: 4 (4 voturi abținere) 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   
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15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

           Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 14 de pe ordinea zi: 

 

14.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea achiziționării serviciilor de 
consultanță, asistență și reprezentare juridică a Unității Administrativ Teritoriale 
Municipiul Pașcani în vederea formulării unei acțiuni în instanță cu privire la rectificarea 
cărții funciare nr. 62852, în sensul radierii calității de proprietar a Statului Român asupra 
suprafeței de teren de 1.174.685 mp 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz nefavorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că nu poate remarca faptul că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani a afirmat că pentru serviciile de consultanță juridică externă costurile sunt 

modice, în condițiile în care, doamna canditat a prezentat adineaori sume care depășesc zeci 

de mii de lei, 70.000 de lei cheltuindu-se numai pentru achiziționarea serviciilor juridice pentru 

6 dosare.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

hotărârea consiliului local a fost specificat bugetul maxim disponibil pentru achiziționare. 

Dumnealui îl întreabă pe domnul consilier juridic din cadrul unității administrativ-teritoriale care 

sunt sumele pentru cele 6 procese. 

Domnul  Vlad Marius, consilier juridic în cadrul Compartimentului Juridic  și Contecios, 

răspunde că în fiecare contract încheiat suma pentru fiecare etapă procesuală este de 2000 de 

lei.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, întreabă pe ce bază alege executivul 

cabinetul de avocatură. 

Domnul  Vlad Marius, consilier juridic în cadrul Compartimentului Juridic  și Contecios, 

răspunde că se respectă art. 111, din Legea 98/2016 privind achizițiile publice. În acest sens, 

domnul consilier juridic dă citire conținutului textual al articolului menționat anterior.  

Domnul Ursu Dumitru-Leonard, consilier local, precizează că este o procedură proprie, 

cu alte cuvinte, este nevoie de un regulament, care nu există.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că  votarea 

unor astfel de proceduri nu este atributul consiliului local.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui precizează că dorește să îl felicite pe domnul primar 

că a înțeles că trebuie să respecte legea, și anume codul administrativ, deoarece în anii trecuți 

au fost angajați avocați pentru a reprezenta municipalitatea fără acordul consiliului local. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui specifică faptul că există o hotărâre judecătorască definitivă 

și irevocabilă privind desființarea hotărârii Comisiei Județene de Fond Funciar privind suprafața 
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de 117ha. Dumnealui întreabă de ce pe baza acestei hotărâri nu a fost parcursă procedura 

administrativă, făcându-se adresă la OCPI pentru a solicita radierea din cartea funciară, astfel 

încât să se evite acțiunea în instanță. Domnul consilier local precizează că dacă se respingea 

acțiunea de către OCPI, atunci se putea ajunge în instanță pentru ca aceasta din urmă să 

radieze imobilul. 

Domnul Vlad Marius, consilier juridic în cadrul Compartimentulu Juridic și Contecios, 

precizează că suprafața menționată de domnul consilier local este rezervă la Comisia 

municipală de Fond Funciar, iar legea prevede acțiunea în instanță pentru procedura de 

rectificare, deoarece trebuie să se facă dovada terenului, a faptului că statul român nu este 

proprietarul terenului.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că  acest aspect este clarificat prin 

hotărârea care există.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Panatazi Dumitru, consilier local, reliefează că nu este vorba despre rectificarea 

cărții funciare, ci despre desființarea ei. Dumnealui menționează că  știe doar că a fost 

intabulată suprafața de 117 ha.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, cosilier local, precizează că din punct de vedere 

juridic noțiunea de desființare a cărții funciare nu există. Dumnealui reliefează că singura 

posibilitate pe care o are Municipiul Pașcani în prezent este rectificarea cărții funciare, în sensul 

radierii calității de proprietar a statului român. Domnul consilier local menționează că radierea 

calității de proprietar prin rectificarea cărții funciare se face doar cu acordul proprietarului 

notarial, iar dacă statul român nu își dă acordul în acest sens se poate merge în instanță. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă i s-a solicitat statului român acest 

lucru.  

Domnul  Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că, din câte 

își amintește, primul proces pe acest subiect a fost cel cu rectificarea cărții funciare, care s-a 

suspendat după ce  a început procesul cu stabilirea proprietarului.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că  nu este așa, deoarece cele două 

procese au început concomitent.  Dumnealui menționează că  s-a solicitat pe de-o pare radierea 

din carte funciară și în același timp unul de anulare a hotărârii comisiei județene prin care i-a 

recunoscut dreptul de proprietate statului român.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, remarcă faptul că domnul consilier local, 

Pantazi Dumitru, cunoaște subiectul.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că atunci când s-a demarat acest 

proces de anulare a hotărârii comisiei județene s-a sistat primul proces, care avea ca obiect 

intabularea.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă de ce domnul 

consilier local a mai întrebat dcaă s-a făcut proces, în condițiile în care, tot dumnealui tocmai a 

afirmat că s-a făcut proces.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că s-a solicitat în același timp atât 

anularea din cartea funciară, cât și anularea hotărârii comisiei județene de Fond Funciar.  

Domnul Pintilie Marius - Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă de ce domnul 

consilier local nu a mers voluntar să schimbe cartea funciară. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, răspunde că nu exista o hotărâre definitivă.  
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Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 6 luni 

de la terminarea procesului avocatul din primul proces trebuia să meargă să facă demersurile 

pentru rectificările din cartea funciară, a mers, dar instanța aconstatat că este tardiv, de aceea 

trebuie început un nou proces. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, menționează că nu este lămurit, nu observă 

oportunitatea de a solicita acest achiziționarea serviciului juridic, deoarce problema care face 

obiectul procesului nu este una complexă.  

Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, opiniază  că statul român nu v-a da 

niciodată acordul, deoarece acest teren a fost la un moment dat expropriat. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, răspunde că acest teren nu a fost expropriat. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin Costel, consilier local. Dumnealui întreabă dacă a încercat cineva să ia legătura cu statul 

român, deoarce existența obligației din prezent de a se merge în instanță, scoate în evidență 

că toate poveștile cu barajul de la Lunca, cu pozele de pe TikTok, cu defilarea domnului ministru, 

vor fi acoperite de praf. Dumnealui întreabă dacă cetățenii municipiului Pașcani au fost mințiți 

că în anul 2026 va fi proiectul  gata sau s-a descoperit acum că din neputință și din neștiință că 

există o problemă.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Conache 

Eduard -Cătălin , consilier local. Dumnealui precizează că a fost contactat pentru o chestiune 

personală a socrilor dumnealui. Domnul consilier local specifică faptul că sunt două chestiuni 

diferite, prima dată, din acest teren Municipiul Pașcani ar trebui să dea pământul oamenilor, 

terenul fiind intabulat pe statul român în privința investiției de la baraj, împiedică efectuarea 

acestui  lucru, iar singura soluție este radierea din cartea funciară a dreptului de proprietate al 

astatului român, trecându-se municipiul Pașcani. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local,  menționează că nu se poate trece Municipiul 

Pașcani, deoarece acesta nu este proprietar. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că în prezent se trece tot 

pe municipiu. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Olariu Sorin-Costel,  consilier local, precizează că,  se cunoștea această 

problemă, dacă nu se rezovă problema barajului, acesta nu va fi funcțional, fapt care 

evidențiază că toate discuțiile ministrului au fost o minciună. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pintilie 

Marius Nicolae, Primar al Municipiului Pașcani. Dumnealui opiniază că investiția  nu are motive 

să se oprească, statul român expropriază pe oricine este acolo, iar dacă totuși se ajunge la 

concluzia că nu este rezervă la Comisia de Fond Funciar, ci este tot statul român proprietar, se 

va expropria pe el, prin urmare, investiția va merge mai departe.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că la Comisia de Fond Funciar 

există hotărârea de comisiei județene prin care sunt nominalizate persoanele care trebuie să 

primească terenuri.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, reliefează că scopul hotărârii este ca 

oamenii care au fost nominalizați în hotărârea Comisiei Județene să îți primească banii pe 

expropriere.  

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Dediu Mihai, consilier local, menționează că barajul de la Lunca va necesita 

cheltuieli mari.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei Laura 

Pașcu, cetățean al Municipiului Pașcani. Dumneaei precizează că  există o  hotărâre ca toți 

cetățenii care au avut  terenuri în zona respectivă să fie recompesați. În acest context, dumneaei 

dă citire unui document. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, reliefează că asta scrie, dar nu este 

același lucru. Dumnealui menționează că Hotărârea de Guvern este dată pentru terenurile aflate 

în proprietate privată, iar în momentul în care statul va fi radiat din acestă carte funciară, în locul 

hotărârârii comisiei județene unde persoanele sunt deja nominalizate va fi *neinteligibil. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte  discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 3 (3 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  
 

 X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

          Proiectul a fost aprobat. 

  Se trece la  punctul nr. 15 de pe ordinea zi: 

 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că nu mai poate participa la 

ședința ordinară, ora: 11:08.  
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 15.  PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea îndreptării erorii materiale din 
cuprinsul Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 223 din 04.12.2023 
privind aprobarea proiectului tehnic și actualizarea indicatorilor tehnico - economici 
pentru obiectivul de investiții „Renovare energetică Liceul Teoretic „Miron Costin” -Corp 
B”, Municipiul Pașcani, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

   Avizele comisiilor: 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

           Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 16 de pe ordinea zi: 

 

 

 16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind darea în folosință gratuită parohiilor de pe 

raza Municipiului Pașcani a unor imobile aflate în proprietate publică a Municipiului 

Pașcani.         

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz nefavorabil  

   Comisia urbanism – aviz nefavorabil  

   Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că administrației locale liberale i-au trebuit doi ani 

pentru a înțelege că  partidului social-democrat a propus darea în administrare a acestor cimitire 

și rămânerea în administrarea unității administrativ- teritoriale doar a cimitirului nou.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Conache 

Eduard-Cătălin, consilier local. Dumnealui menționează că face două amendamente la acest 

proiect de hotărâre. În acest sens, dumnealui dă citire conținutului textual al primului 

amendament: la art. 2 al proiectului de hotărâre, textul actul va fi înlocuit cu „Predarea imobilelor 

identificate conform anexei  prezentei hotărâri se va efectua în termen de 90 de zile de la data 

adoptării prezentei hotărâri, în baza unui protocol de predare-primire încheiat între unitatea admi 

nistrativ-teritorială a Municipiului Pașcani și Parohiile „Pogorârea Sfântului Duh”, „Adormirea 

Maicii Domnului”, „Sfântul Gheorghe”, „Sfinții Apostoli Pentru și Pavel”, prin reprezentanții legali.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă se elimină noțiunea de contact 

cu cea de protocol. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, răspunde că da. Totodată, dumnealui precizează că 

se elimină Parohia „Înălțarea Maicii Domnului”. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot primul 

amendament formulat de domnul Conache Eduard-Cătălin. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, dă citire conținutul texual al celui de-

al doilea amendament. În acest context, dumnealui precizează că al doilea amendament 

vizează anexa proiectului de hotărâre „eliminarea nr. de criteriu 583 din anexă, respectiv poziția 

care face referire la cimitirul municipal.” Domnul consilier local menționează că acel cimitir 

deservește mai multor parohii din municipiu, respectiv că în acest loc sunt mai multe care au 
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locuri de veci deja date, iar cetățenii au solicitat în fiecare campanie electorală ca acest cimitr 

să fie în administrarea unității administrativ-teritoriale.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă de ce se ocupă respectiva parohie de 

administrare. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, răspunde că atâta timp cât acest 

cimitir a fost în administrarea R.A.G.C.L., dar printr-un acord tacit s-a dat în administrarea 

parohiei de la Capelă. Domnul consilier local menționează că cetățenii care au locuri de veci în 

acest cimitir au solicitat să se facă acest amendament.  

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, întreabă dacă aceste solicitări au fost făcute 

în scris.  

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, răspunde că discuțiile s-au purtat 

verbal. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot al doilea 

amendament formulat de domnul Conache Eduard-Cătălin. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 10 

Împotrivă: 7 (7 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

8. PANTAZI DUMITRU 
 

 X 

9. PERȚU LILIANA  
 

 X 

10. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI 
 

 X 

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD 
 

 X 

17. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 2 (2 voturi abținere) 
  

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   
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4. DEDIU MIHAI  
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  
 

 X 

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

 Se trece la  punctul nr. 17 de pe ordinea zi: 

 

17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației - Proiect Tehnic și 
aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții: „Amenajare și 
montare sistem de irigații, branșamente și racorduri, tronson strada Ștefan cel Mare” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Dediu 

Mihai, consilier local. Dumnealui precizează că nu înțelege de ce nu se caută o soluție prin care 

apa de la izvoare să fie captată, astfel încât pentru irigat să fie folosită apa care vine gratis, nu 

cea furnizată de ApaVital. Domnul consilier local menționează că un sistem de irigații este 

oportun, deoarece gazonul este uscat. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

propunerea domnului consilier local este bună, se va putea veni în completare cu un alt proiect 

de hotărâre, dar momentan este important să se facă un sistem de irigații, ulterior putându-se 

alimenta de la izvoarele menționate anterior.  

Se vorbește concomitent. 

Domnul Olariu Sorin - Costel, consilier local, menționează că apa meteorită ar trebui 

captată în bazine și folosită la insitituțiile publice, iar în zonele unde există spații verzi să se 

discute cu asociațiile de proprietari pentru a se capta apa de pe acele blocuri în baze, usurându-

se astfel procesul de udare. 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   
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2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 18 de pe ordinea zi: 

 

18. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico - economice 

P.Th. și D.E. - Proiect Tehnic și Detalii de Execuție și a indicatorilor tehnico - economici 

pentru obiectivul de investiții: „Extindere conductă de distribuție gaza naturale, branșament 

și post reglare presiune redusă”, aferente imobilului situat pe Strada Ștefan Cel Mare nr. 17, 

Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, nu a fost prezent în sala de ședințe la 

momentul exprimării voturilor pentru acest proiect de hotărâre, ora 11:27. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN         -         - - 

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA  X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

9. PANTAZI DUMITRU X   

10. PERȚU LILIANA  X   
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11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 19  de pe ordinea zi: 

 

 19. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico - economice 

D.A.L.I. - Documentație de Avizarea a Lucrărilor de Intervenție, a indicatorilor tehnico - 

economici și actualizarea devizului general pentru obiectivul de investiții: „Modernizare 

străzi în Municipiul Pașcani - Lotul 1”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugeul local pentru realizarea obiectivului 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

 

 Domnul Dediu Mihai, cosilier local, precizează că un an jumătate a existat, de la vechiul 

primar, documentație pentru a asfalta 81 de străzi din municipiu, dar administrația actuală nu a 

semnat contractul  pentru obținerea studiilor de fezabilitate. Dumnealui menționează că printr-

o greșeală fatală, administrația locală a reziliat contractul respectiv, fapt care va conduce la 

necesitatea oferirii unor explicații cetățenilor domiciliați pe str. Aerodromului despre lipsa 

asfaltării.  

 Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că fosta 

administrație locală nu a lăsat documentație, ci o licitație încheiată, un contract pe care s-a 

semnat, iar domnul de la echipa respectivă trebuia să furnizeze câteva documentații, dar nu le-

a furnizat.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că acestea nu au fost furnizate, 

deoarece nu s-a dorit acest lucru.  

 Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

dumnealui nu a sta în fața Ghișeului Unic așteptându-l pe acest furnizor pentru a-l putea alunga. 

Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că nu avea cum să îl constrângă pe acesta 

să predea documente, cel mult putea fi sunat constant pentru a i se pune în vedere acest aspect. 

În acest context, domnul Primar al Municipiului Pașcani, precizează că administrația locală nu 

putea aștepta după acest furnizor, de aceea au reziliat contractul și au introdus o acțiune în 

instanță.  

 Se vorbește concomitent.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă în ce etapă  se află procesul. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că străzile 

au fost scoase la licitație din nou, nu 81, ci 53, iar o parte dintre aceste documentații deja sunt 
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prezente și pot fi consultate de consilierii locali. Dumnealui reliefează că nu se putea asfalta str. 

Aerodromului, deoarece investițiile cu apă și canal nu sunt recepționate.  

 Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin-Costel, consilier local. Dumnealui precizează că a avut impresia că domnul Primar al 

Municipiului Pașcani a început să înțeleagă că nu este frumos să spună minciuni. Domnul 

consilier local menționează că regretă faptul  că nu are documentele, care atestă corespondența 

periodică dintre primar și domnul respectiv, la dumnealui în cadrul prezentei ședințe, deoarece 

cel din urmă precizează că în două/trei zile predă documentația, dar s-a preferat rezilierea 

contractului.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Pantazi 

Dumitru, consilier local. Dumnealui precizează că a fost aprobat prin votul consiliului local nota 

de fundamentare și lista de investiții privind studiile de fezabilitate. Dumnealui menționează că 

în luna februarie a fost aprobată o anumită notă de fundamentare, iar în prezent Loturile 1 și  2, 

din prezentul proiect de hotărâre, nu mai corespund cu cele din anterioara notă de fundametare, 

fiind vorba de cu totul și cu totul alte străzi. 

Domnul Perțu Iulian, Șef Serviciu în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, răspunde că 

domnul consilier local ar trebui să analizeze nota de fundamentare pentru a observa dacă Lotul 

1 și Lotul 2 nu fac referire la lotizate scrict pe bugetul local. Dumnealui precizează că în 

continuare, pe listă sunt  trecute Lotul 1 și Lotul 2 pe „Anghel Saligny”, iar restul sunt pe buget 

local.  

 Domnul Pantazi Dumitru, conslier local, întreabă dacă sunt pe alte surse de finanțare.  

 Domnul Perțu Iulian, Șef Serviciu în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, răspunde că 

pe Anghel Saligny au fost depuse trei cereri de finanțare: Lotul 1, Lotul 2 și Lotul 3.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă pentru Lotul 1 și Lotul 2 sursa 

de finanțare este bugetul local.  

Domnul Perțu Iulian, Șef Serviciu în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, răspunde că 

da, cele menționate acolo sunt finanțate din bugetul local. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă doar atâția bani sunt obținuți 

prin „Anghel Saligny”. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul  MunicipiuluI Pașcani, răspunde că da. 

Domnul Pantazi Dumitru, conslier local, precizează suma i se pare derizorie. 

Se vorbește concomitent.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă când se vor asfalta atâtea stăzi din 

bugetul local.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul  MunicipiuluI Pașcani, răspunde că dacă 

domnul consilier local va preciza câți bani a adus atunci când a fost primar, prin programul 

PNDR, câte miloane a atras, înseamnă că în prezent se obține o sumă mică.  

Se vorbește concomitent.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Ursu 

Dumitru-Leonard, consilier local. Dumnealui precizează că domnul primar a menționat că nu 

se pot justifica investițiile de pe Aerodrom, deoarece  nu există canalizare și apă. În acest 

context, domnul consilier local sugerează ca, pentru a justifica investițiile din zona menționată, 

să se procedeze ca pe Strada 24 Ianuarie.  

Domnul Pintile Marius-Nicolae, Primarul MunicipiuluI Pașcani, precizează că 

dumenalui nu folosit termenul de „justificare”, ci a spus că nu se putea face asfaltarea în timpul 
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unui șantier în lucru. Dumnealui  menționează că pe Strada 24 Ianuarie sunt soluții pentru 

asigurarea serviciilor de apă și canalizare. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, conslier local, precizează că una dintre condițiile 

din Anghel Saligny pentru asfaltare este ca toate utilitățile să fie trase. 

Se vorbește concomitent.   

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 20 de pe ordinea zi: 

 

20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea documentației tehnico - economice 

D.A.L.I. - Documentație de Avizarea a Lucrărilor de Intervenție, a indicatorilor tehnico - 

economici și actualizarea devizului general pentru obiectivul de investiții: „Modernizare 

străzi în Municipiul Pașcani - Lotul 2”, aprobat pentru finanțare prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli 

finanțate de la bugeul local pentru realizarea obiectivului 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Conache 

Eduard-Cătălin, consilier local. Dumnealui precizează că  la acest proiect de hotărâre trebuie 

făcut un amendament.  
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Domnul Perțu Iulian, Șef Serviciu în cadrul Serviciului Tehnic și Investiții, precizează că 

a fost o eroare de redactare la Capitolul Trotuare, deoarece era evidențiată suma cheltuielilor 

care se atribuie pentru lucrări de 39.000 lei, iar la cantitatea era 0. În acest  context, dumnealui 

menționează că  în realitate sunt 852m trotuari.  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, supune la vot  amendamentul. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Amendamentul a fost aprobat. 

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte discuții. 

Nefiind alte  discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   
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15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 21 de pe ordinea zi: 

 

        21.  PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea PLANULUI URBANISTIC ZONAL 

PENTRU „AMENAJARE ZONA MIXTĂ (LOCUINȚE COLECTIVE, CONSTRUCȚII SOCIALE + 

ÎNVĂȚĂMÂNT + SĂNĂTATE, SPAȚII CU DESTINAȚIE COMERCIALĂ + DEPOZITARE, SPAȚII 

BIROURI, GARAJE + HALE, SERVICII PROFESIONALE, LOCURI DE JOACĂ, RECREERE) 

PENTRU TERENURILE IDENTIFICATE CU NUMERELE CADASTRALE: 60225(8600MP), 

69198(25MP), 69206(7645MP), 69207(98MP), 65292(886MP), 69227(10208MP), 

66050(3850MP), 69197(975MP)” , situat în str. Moldovei, Municipiul Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind   discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 22 de pe ordinea zi: 
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22. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind Aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru 

„Construire locuință parter, împrejmuire, branșamente și racorduri”, pe teren în suprafață 

de 2500,00mp, identificat cu nr. cadastral 67017, situat pe strada Mălini, nr. 33, Municipiul 

Pașcani, Județul Iași  

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

  

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind   discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

                    Proiectul a fost aprobat. 

     Se trece la  punctul nr. 23 de pe ordinea zi: 

 

23. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind actualizarea indicatorilor tehnico - economici 

aferenți proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Revitalizarea municipiului 

Pașcani prin modernizarea infrastructurii educaționale și a infrastructurii publice 

adiacente” 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil  

 Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, întreabă dacă sunt  discuții. 

Nefiind   discuții supune la vot  proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL  X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEMȚANU ALEXANDRU X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN  X   

8. PANTAZI DUMITRU X   

9. PERȚU LILIANA  X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA  X   

12. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

15. STAMATIN COSTEL X   

16. URSU DUMITRU - LEONARD X   

17. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. 

Se trece la punctul diverse: 

 

 S-au înscris la capitolul Diverse următorii conslieri locali: domnul Pintilie Ciprian, domnul 

Dediu Mihai, domnul Olariu Sorin – Costel, domnul Ursu Dumitru-Leonard.   

 

Domnul Nemțanu Alexandru, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

 

 

 

Ședința se încheie la 12:00 

 

 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Nemțanu Alexandru                                                                      Irina Jitaru 
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